
     

Αθήνα, 16 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: «Διαμαρτυρίες ασθενών για αλλαγές προσωπικού στη Μονάδα Μεσογειακής 

αναιμίας του ΑΧΕΠΑ» 

 

Μεγάλος αριθμός ασθενών, με ενυπόγραφη επιστολή, εκφράζει τη διαμαρτυρία του για τις 

επικείμενες αλλαγές προσωπικού στη Μονάδα Μεσογειακής Αναιμίας του Νοσοκομείου 

ΑΧΕΠΑ. 

 

Υποστηρίζουν πως έχει επιτευχθεί σταθερότητα στην περίθαλψή τους και ορθός 

προγραμματισμός, επισημαίνοντας πως πιθανή απομάκρυνση της Προϊσταμένης ή/και 

νοσηλευτριών θα επηρέαζε αρνητικά την εύρυθμη λειτουργία της Μονάδας και τον 

ψυχισμό και  την ψυχολογία των ασθενών.  

 

Όπως σημειώνουν στην επιστολή τους, νιώθουν άνετα και ασφαλείς στη ΜΜΑ και δεν θα 

ήθελαν να διαταραχθεί η λειτουργία της. 

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

 

1. Εξετάζεται η μετακίνηση προσωπικού της ΜΜΑ του ΑΧΕΠΑ; 

2. Αν ναι, για ποιο λόγο; 
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3. Πώς αναμένεται και σχεδιάζεται η διασφάλιση της ορθής λειτουργίας και του 

πνεύματος ασφάλειας που νιώθουν οι ασθενείς με το προσωπικό που τώρα 

υπηρετεί σε αυτή; 

4. Προτίθεται να ικανοποιήσει το αίτημα των ασθενών για να μην γίνουν αλλαγές στο 

υφιστάμενο προσωπικό; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




